

地理空間數據技術挑戰賽 GeoSpatialTech Challenge**申請表格 Application Form**

組別 Category (請在 <input type="radio"/> 中勾選 Please Tick <input checked="" type="checkbox"/> the <input type="radio"/> Box)	
<input type="radio"/> 公開組：科學園租戶 Open Category: Science Park Tenant <input type="radio"/> 公開組：科學園創業培育/ STEP 計劃 Open Category: Science Park Incubatees / STEP <input type="radio"/> 公開組：非科學園公司 Open Category: Non-Science Park Company <input type="radio"/> 公開組：自由組別 Open Category: Self-Formed Group <input type="radio"/> 學生組：中學 Student Category: Secondary School <input type="radio"/> 學生組：大學 Student Category: University	
公司名稱/團隊名稱 Company Name / Group Name	組員人數 Number of Member(s)¹
團隊代表聯繫方式 Group Representative Contact	
名 First	姓 Last
電郵 Email	
電話 Phone Number	
計劃書標題 Title of the Proposal²	

¹ 沒有組員人數限制 No limitation on the number of members² 計劃書篇幅不得超過三頁單面 A4 紙。文字大小應不小於 11，並應設為單行間距。

Your proposal should be confined to no more than 3 sheets of single-sided A4 paper. The text shall be of font size not less than 11 points and single-line spacing.

收集個人資料聲明

你所提供的個人資料，地政總署會用於指明擬作的用途。本署如必須收集某些個人資料，屆時會通知你若未有提供所需資料而可能承受的後果。你提供的個人資料，本署或會向政府其他決策局／部門或署方授權的承辦商轉移或披露，以供擬作的用途。

根據《個人資料(私隱)條例》第 18 及第 22 條，你有權要求查閱和改正地政總署所持有關於你的個人資料，詳情如下：

當事人查閱的權利

任何人或獲授權代表他人的相關人士，均有權提出查閱資料的要求，包括：

- (a) 向本署查證是否持有他／她作為資料當事人的個人資料；以及
- (b) 假如本署持有該等資料，可在支付複印費及其他所需費用後，獲本署提供資料的副本。

改正資料的權利

本署依從查閱資料要求提供個人資料的副本後，任何人如認為相關資料並不準確，即有權要求改正其個人資料。當事人可向本署提出改正資料要求，而獲正式授權的相關人士亦可代為提出此項要求。

如欲提出查閱和改正個人資料的要求，請聯絡下述人員：

香港渣華道 333 號
北角政府合署 21 樓
地政總署
部門主任秘書

電話號碼：2231 3288
傳真號碼：2116 0772
電郵地址：dpc@landsd.gov.hk

地政總署
二零二一年一月

Personal Information Collection Statement

Lands Department

The personal data collected from you will be used by the Lands Department for the intended purposes as specified. In the event that the collection of certain personal data is obligatory, we will inform you the possible consequences for failure to provide so. The personal data you provide may be transferred or disclosed to other Government bureaux/departments or our authorized contractors for the intended purposes.

You have a right under Sections 18 and 22 of the Personal Data (Privacy) Ordinance to request access to and correction of the personal data held by the Lands Department as follows –

The Right of Subject Access

An individual, or an authorised relevant person on behalf of an individual, is entitled to make a data access request to :-

- (a) ascertain from this Department whether we hold personal data of which he or she is the data subject; and
- (b) if this Department holds such data, to be supplied with a copy of such data upon payment of copying and necessary charges.

The Right of Data Correction

Following the supply by this Department of a copy of personal data in compliance with a data access request, an individual is entitled to ask for correction of the personal data concerned if he or she considers that the data are inaccurate. This is to be done by means of a data correction request to this Department. Such a request may also be made by a properly authorised relevant person.

Please contact the following officer of this Department for request(s) relating to access and correction of your personal data –

Departmental Secretary
Lands Department
21/F North Point Government Offices
333 Java Road
Hong Kong

Tel. No. : 2231 3288

Fax No. : 2116 0772

Email: dpco@landsd.gov.hk

Lands Department
January 2021